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Object of the Game:
The classic game of Tic •Tac •Toe with a “Toad-ily” fun twist! Place the Tic •Tac •Toad base on the floor and turn all 
targets blank side up. Each player or team chooses to be a Lily Pad or Dragonfly and gets three Toad beanbags. 
Taking turns toss a beanbag to flip a target. Aim at a blank triangle or your opponent’s object to change it to yours. 
If you’re the first to get three of your objects in a row - up, down or diagonally – you win! 

Before You Start:
See photos on package for reference of sticker placement.
• Apply the 2 Tic •Tac •Toad logo stickers to the two base side pieces.
• Apply the 9 Dragonfly stickers to one side of each of the targets*.
• Apply the 9 Lili pad stickers to the other side of each of the targets*.
 Make sure the stickers are facing the same direction on the turning target pieces.
 *Each target piece will have one blank side, one Lily pad side & one Dragonfly side. 

Start the Game:
Player 1 to go first. Each player starts with three beanbags. Players stand approximately six feet from the board
to toss their beanbags, alternating turns. The beanbags are only retrieved after all six are thrown. Whenever three 
matching objects in a row are turned over by either player, the game ends immediately. Multiple players may 
participate by dividing into two teams.

Other ways to play:
More skilled players can stand farther back to make aiming their tosses more challenging. Rather than arbitrarily 
assigning the first player 1, objects can be assigned as soon as a object is turned on the board, to the player that 
turned the object. For example, if the first player misses his first shot, but the second player turns over a Dragonfly, 
the second player is assigned the Dragonfly (the first player is assigned the Lily pad) for the remainder of the game.

Contents:
• 1 Tic •Tac •Toad game base
• 6 Beanbags
• Sticker sheet
• Instruction sheet (English & French)

Instructions

Assemble the targets and base:
Insert blue cross bars into green targets.
Each cross bar will get 3 targets.

Line up cross bars with the targets to 
match the position on the diagram 
below so that the cross bars fit into
the base sides.

Make sure the base sides and 
dividers are equal distance apart
on the base poles.

Insert the cross bars with the targets 
into the base. Cross bars will click into 
place once secure.

Add the remaining two cross bars 
& targets to the base following the 
diagram below.

Slide 2 base divider pieces through
the base poles and attach the end
base sides.
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But du jeu:
Jeu classique du Tic •Tac •Toe avec une touche d'humour « Crapaude » ! Placez la base du Tic •Tac •Toe sur le sol et 
tournez toutes les cibles vides vers le haut. Chaque joueur ou équipe choisit d'être une feuille de nénuphar ou une 
libellule et reçoit trois sacs de fèves crapauds. À tour de rôle, lancez un sac de fèves pour faire basculer une cible. 
Visez un triangle vide ou l'objet de votre adversaire pour le transformer comme le vôtre. Si vous êtes le premier à 
obtenir trois de vos objets dans une rangée - en haut, en bas ou en diagonale - vous gagnez!

Avant de commencer:
Reportez-vous aux illustrations sur l'emballage pour connaître l'emplacement des autocollants.
• Apposez les 2 autocollants du logo Tic •Tac •Toe le crapaud sur les deux parties latérales de la base.
• Apposez les 9 autocollants de libellule sur un côté de chacune des cibles*.
• Apposez les 9 autocollants de feuille de nénuphar sur l'autre côté de chacune des cibles*.
 Assurez-vous que les autocollants sont orientés dans le même sens sur les pièces cibles tournantes.
 *Chaque pièce cible aura un côté vierge, un côté avec feuille de nénuphar et un côté avec libellule. 

Début du jeu:
Le joueur 1 commence. Chaque joueur commence avec trois sacs de fèves. Les joueurs se tiennent à environ
deux mètres de la base de jeu pour lancer leurs sacs de fèves, en alternant les tours. Les sacs de fèves ne sont 
récupérés que lorsque les six sacs auront été lancés. Chaque fois que l'un ou l'autre des joueurs retourne trois 
objets correspondants dans une rangée, le jeu se termine immédiatement. Plusieurs joueurs peuvent participer
en se divisant en deux équipes.

Une autre façon de jouer:
Les joueurs plus habiles peuvent se tenir plus loin pour rendre la visée de leurs lancers plus difficile. Plutôt que 
d'assigner arbitrairement le rôle du joueur 1, les objets peuvent être attribués dès qu'un objet est renversé sur
le plateau, au joueur qui a retourné l'objet. Par exemple, si le premier joueur rate son premier lancer, mais que le 
deuxième joueur retourne une libellule, le deuxième joueur se voit attribuer la libellule (le premier joueur se voit 
attribuer la feuille de nénuphar) pour le reste du ju.

Contents:
• 1 Base de jeu Tic •Tac •Toe
   le crapaud
• 6 Sacs de fèves
• Feuille d’autocollants
• Feuille d’instructions (en Anglais et en Français)

Instructions

Assembler les cibles et la base:
Insérez les barres transversales bleues 
dans les cibles vertes. Chaque barre 
transversale aura 3 cibles.
.

Alignez les barres transversales avec les cibles 
de façon à ce qu'elles correspondent à la 
position indiquée sur le diagramme ci-dessous, 
de sorte que les barres transversales s'insèrent 
dans les côtés de la base.

Assurez-vous que les côtés de la 
base et les pièces de séparation 
sont à égale distance l'une de 
l'autre sur les tiges de la base.

Insérez une barre transversale avec 
les cibles dans la base. Les barres 
transversales s'enclenchent en place 
une fois qu’elles sont bien fixées.

Ajoutez les deux autres barres 
transversales et les cibles à la base 
en suivant le diagramme ci-dessous.

Glissez 2 pièces de séparation de
la base à travers les tiges de la base
et fixez les deux extrémités de la base.


